
  

 

 

 

Dagsorden for: Fredensbjergparken – BM søndag den 26. april 2020 

Mødested: Legepladsen  

Vi starter mødet kl. 14.00 

Tilstede var: Ulrik, Carsten Malene, Birthe, Essy og Jesper  

 

 

Mødepunkt Emne 

 
1. Valg af referent. 
 

 
Malene er referent. 
 

 

2. Referat.  

 

 
Underskrevet referat fra 30. januar foreligger. 
 

 

3. Grøntudvalg 

 

 

Nyt fra Grøntudvalget.  
Seneste fakturaer forelægges og godkendes af 
bestyrelsen.  
Ændret klipning og idé for visse plæner: 
grøntudvalget laver forsøg med anden klipning på 
visse område. Der er mere information på 
hjemmesiden.  
Bestyrelsen beslutter at ændre grøntudvalgets 
oversigt for afsluttede opgaver, der lægges på 
hjemmesiden, af konkurrencemæssige årsager. 
Medlemmer kan rette henvendelse til 
Grøntudvalget for mere detaljerede oplysninger. 
 

 

4. Aktivitetsudvalg 

 

Der planlægges snarest reparation af diverse hegn 
og fodboldmål med frivillige under hensyntagen til 
situationen med corona.  
Arbejdsdag udskydes pga. situationen med corona.  

 

5. Legepladsudvalg 

 

 

 

6. Informationsudvalg 

 

Ulrik orienterede om hjemmesiden. 

 

7. Økonomi 

 

 

Ikke umiddelbart nyt fra kassereren 
Jl skal dog kontakte kommunen, så vi kan få 
overført grøntbidrag. 

 

8. Indkomne forslag 

 

 

 

9. Næste mødedato 

 

11. Juni  -  tid og sted kommer senere 

 

10. Eventuelt 

Orientering vedr. Netto. Der afventes svar fra 
Århus kommune vedr. forespørgsel om området 



 

 

mellem netto og børnehaven.  Der godkendes evt. 
udgifter til en landinspektør… Max. 5000 kr. 
Orientering vedr. fortorve – kommunen har lagt ny 
belægning på stierne ml. Jættehøjen og Skodshøjen. 
Jens Hørlück K54 har forfattet et skriv om 
bredbånd på hjemmesiden for Højene.  
Orientering vedr. nabohjælp…. Der var påtænkt et 
arrangement, dette udskydes til senere pga. corona.  
Bestyrelsen har diskuteret hvem og hvordan vores 
hjemmesiden skal ”styres”.  
Vi har behandlet spørgsmålet fra Marcello på SK 
55 om afholdelse af et arrangement. 
Spørgsmålet om hjertestarter blev igen behandlet 
(sidst i 2014). 
 

 
 
Underskrevet den: 


